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P R O C E S  -  V E R B A L 

 

            Încheiat azi 30.10.2009, cu ocazia şedinţei ordinare a  Consiliului  Local Huedin. 

 Şedinţa a fost convocată prin dispoziţie de către PRIMAR, prezenta menţiune  realizându-se în 

conformitate cu art. 46 alin. 8 din Legea nr. 215/2001 a Administraţiei Publice Locale modificată prin 

Legea nr. 286/2006. 

 Consilieri total 15, consilieri  prezenţi 14, absent motivat 1 - dl Farkas Marius  care înainte de 

începerea şedinţei s-a retras invocând motive personale şi nu a participat la lucrările şedinţei. 

 Se supune la vot procesul verbal al şedinţei din luna septembrie  2009  şi se aprobă în 

unanimitate. 

 D.na Cozea Silvia propune analizarea cu prioritate a Rapoartelor de activitate ale instituţiilor 

şcolare, propunere care se supune votului şi se aprobă în unanimitate. 

 D.na Bănuţ Lenuţa  prezintă Raportul privind activitatea Grădiniţei în  perioada 2008 – 2009, 

răspunzând şi d.nei Cozea Silvia cu privire la stadiul protocolului de colaborare cu I.S.J – Casa 

Corpului Didactic. 

Dl. Torok Ferencz îşi exprimă nemulţumirea faţă de folosirea curţii Grădiniţei din str. Gh. 

Doja pentru lucrările la viitorul bloc cu 9 apartamente. 

Dl. Matiş Horea  prezintă Raportul cu privire la activitatea şcolară pe perioada 2008 – 2009, 

accentuând partea de nerealizări  privind apa la subsolul clădirii, schimbarea acoperişului etc., 

menţionând totodată că în bugetul pe anul 2010 prioritare vor fi reabilitările clădirilor. 

 D.na dir. Adj.  Antal  prezintă Raportul cu privire la activitatea şcolara pe perioada 2008 – 

2009. 

 Dl.  Torok Ferencz  prezintă proiectul de hotărâre  avizat de comisia economică privind 

aprobarea rectificării bugetului Consiliului Local Huedin  pe anul 2009 cu suma de 25.000 lei,  

acordând lămuriri suplimentare. 

 Se supune la vot proiectul de hotărâre şi se aprobă în unanimitate. 

 D.na viceprimar prezintă proiectul de hotărâre avizat de comisia economică privind rectificarea 

bugetului Consiliului Local Huedin pe anul 2009 cu suma de 51.000 lei. 

 Se supune la vot proiectul de hotărâre şi se aprobă în unanimitate. 

D.na viceprimar prezintă proiectul de hotărâre avizat de comisia economică privind aprobarea 

rectificării bugetului Consiliului Local Huedin pe anul 2009  cu suma de  5.000 lei 

 Se supune la vot proiectul de hotărâre şi se aprobă în unanimitate. 

 D.na viceprimar prezintă propiectul de hotărâre avizat de comisia economică privind aprobarea 

taxelor şi impozitelor locale pe anul 2010,  lămuriri suplimentare acordând dl. Bethlendi Andrei. 

 Dl primar arată că impzitele nu se majorează decât cu procentul stabilit prin hotărârea de 

guvern privind indexarea cu procentul inflaţiei în ultimii ani, menţionează că  se acordă bonificaţia de 

5% pentru plata anticipată a impozitelor de către persoanele juridice. 

 Dl Paşcalău Ionel propune  majorarea taxei  pentru locurile de garaje la 17 lei/mp. 

 Dl Drăgan Sandu  propune majorarea impozitului pe mijloacele de transport respectiv 

autobuse. 

 Dl. Bbethlendi menţionează că la garaje taxa veche este de 48 lei/garaj/an pentru o suprafata de 

15 mp, solicitând efectuarea unei inventarieri a acestor garaje. 

 Se supune la vot amendamentul propus de dl Paşcalău privind chiria pentru garaje care să fie 

de 17 lei/ an . 

 Se supune la vot şi se aprobă cu 8 pentru,  5 împotrivă şi o abţinere. 

Se supune la vot proiectul de hotărâr şi se aprobă cu 12 voturi pentru şi 2 abţineri dl Abrudan 

Sorin  şi d.na  Cozea Silvia.  

 D.na viceprimar prezintă proiectul de hotărâre avizat de comisia economică privind aprobarea 

preţului contractului de salubritate având ca obiect  domeniul  public,  încheiat cu SC Crişul SA 

 Dl Paşcalău Ioanel menţionează că preţul este fără T.V.A. 



 Dl Torok Ferencz solicită înfiinţarea unui punct de colecatare pentru deşeuri materiale din 

plastic, dl. Toadere Ioan  solicită ca SC Crişul SA să ridice gunoiul inclusiv cel provenit de la arborii 

rupţi, dl Paşcalău Ionel   mentionează că a fost reparată presa de compactat mase plastice,  menţionând  

de asemenea că, contractele de salubritate vizează doar deşeurile menajere nu şi celelalte deşeuri. Arată 

de asemenea că societatea a cumpărat încă o maşină destinată colectării deşeurilor. 

 Se supune la vot proiectul de hotărâre şi se aprobă în unanimitate. 

 Dl. Torok Ferencz  prezintă proiectul de hotărâre înaintat de consilierii U.D.M.R,  privind 

aprobarea amplasării unor efigii memoriale pe spaţiul verde din fata bisericii reformate. 

 Se supune la vot proiectul de hotărâre şi  se aprobă cu 14voturi pentru. 

 Dl. Torok Ferencz  prezintă proiectul de hotărâre avizat de  comisia de învăţământ cultură, 

sănătate pentru aprobarea închirierii de către Spitalul orăşenesc Huedin,  a unui spaţiu în cadrul 

Ambulatorului de specialitate. 

 Se supune la vot proiectul de hotărâre şi se aprobă cu 13 voturi pentru, d.na viceprimar nu a 

votat. 

 Dl Drăgan Sandu  prezintă proiectul de hotărâre avizat de comisia de administraţie publiă  

privind  aprobarea cofinanţării cu suma de 2.500 euro din bugetul pe anul 2010 a unui proiect în 

parteneriat cu Asociaţia romilor, dl primar acordând  lămuriri în acest sens. 

 Se supune la vot proiectul de hotărâre şi se aprobă în unanimitate. 

 Dl. Samfira Ionut prezinta proiectul de hotărâre avizat de comisia de urbanism  privind 

aprobarea închirierii în conditiile legii a unui amplasament în suprafaţă de 6 mp, cu destinaţie 

amplasare chioșc desfacere presa şi carte. 

 Dl. Abrudan Sorin  propune amânarea acestui proiect de hotărâre, dl Toadere Ioan  menţionând 

că nu este de acord cu această amânare. 

Se supune la vot propunerea de amânare a acestui proiect de hotărâre şi se aprobă cu 9 voturi 

pentru şi 4 abţineri. 

Dl Torok Ferencz  prezintă proiectul de hotărâre avizat de comisia economică privind 

aprobarea preluării în domeniul privat al orasului Huedin,  a  pachetului de acţiuni deţinut de 

A.P.A.P.S la SC Transim SA, lămuriri acordând dl primar şi dl. seceretar. 

Se supune la vot proiectul de hotărâre şi se aprobă în unanimitate. 

D.na viceprimar prezintă proiectul de hotărâre avizat de comisia economică privind aprobarea 

sumei de 8.000 lei în cadrul parteneriatului cu Casa Corpului Didactic, lămuriri acordând d.na 

contabila Pandrea Rodica. 

Se supune la vot proiectul de hotărâre şi se aprobă în unanimitate. 

 Dl. Abrudan Sorin  prezintă proiectul de hotărâre privind aprobarea rectificării bugetului local 

cu suma de  320.000 lei, pentru salarii  învătământ, lămuriri suplimentare acordând d.na contabila. 

 Se supune la vot  proiectul de hotărâre şi se aprobă în unanimitate. 

 Dl. Drăgan Sandu  prezintă informarea privind îndeplinirea H.C.L pe  luna septembrie 2009. 

 La probleme curente d.na Buzaş Fekete Maria  adresează mulţumiri executivului pentru 

curăţenia efectuată  la cimitirul oraşului  

 Dl. Abrudan Sorin  felicită în numele consilierilor, pe dl. primar al  oraşului Huedin, cu ocazia 

zilei de naştere. 

 Dl. Primar răspunde d.nei Cozea Silvia cu privire la proiectul construcţiei blocului pe str. Gh. 

Doja şi asigurarea căii de acces pentru grădiniţă, menţionând că a fost schimbat amplasamentul iniţial 

al blocului. Mentionează că  se vor găşi soluţii pentru construirea unei grădiniţe noi, informează de 

asemenea cu privire la stadiul proiectelor aflate în derulare şi care privesc construirea celor 44 

apartamente pe Aleea 1 Mai, Reabilitarea Casei de Cultură, Concesionarea reţelei de gaz în oraş, 

proiectul centurii ocolitoare, canalizarea străzii Teilor, spaţiile verzi şi parcul central, mentionează că a 

stabilit un program pentru poliţiştii comunitari pentru fluenta circulaţiei în zona grădiniţei. 

 Dl secretar, acordă lămuriri d.lui Paşcalău cu privire la stadiul întocmirii documentatiei tehnice 

pentru întăbularea domeniului public  

 Dl Primar  informează despre invitaţia  adresată de Protopopiatul Ortodox la o întâlnire 

informală  la sediul instituţiei. 

 Se fac propuneri pentru  alegerea noului preşedinte de şedinţă pentru următoarele  trei luni, 

D.na  Cozea Silvia  îl propune pe  Farkaş Marius, dl  Drăgan propune pe dl Pădurean Răzvan. 



 In urma votului secret exprimat dl Pădurean Răzvan  obţine 11 voturi pentru şi dl Farkaş 

Marius obţine 3 voturi, dl. Pădurean Răzvan  fiind ales preşedinte de şedinţă pentru următoarele 90 de 

zile. 

 Se supune la vot proiectul de hotărâre şi se aprobă în unanimitate. 

 Nemaifiind alte probleme de discutat şedinţa se declară închisă, drept pentru care s-a încheiat 

prezentul proces verbal.    

 

 

 

  

             Preşedinte de şedintă,                                                                   Secretar,  

              ing.Abrudan Sorin           Cozea Dan  


